
THE CHILD AND FAMILY SERVICES
AUTHORITIES ACT
(C.C.S.M. c. C90)

**Joint Intake and Emergency Services by
Designated Agencies Regulation, amendment**

Regulation 65/2012
Registered May 28, 2012

Manitoba Regulation 186/2003 amended

1 *The Joint Intake and Emergency Services by Designated Agencies Regulation, Manitoba Regulation 186/2003, is amended by this regulation.*

2(1) *The Schedule is amended by repealing the item "Churchill Child and Family Services".*

2(2) *The Schedule is further amended by replacing clause (b) of the item "Nisichawayasihk Cree Nation Family and Community Services" with the following:*

(b) Winnipeg, Rural and Northern Child and Family Services within the town of Churchill;

LOI SUR LES RÉGIES DE SERVICES À L'ENFANT
ET À LA FAMILLE
(c. C90 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement sur les
services d'accueil et d'urgence conjoints des
offices désignés**

Règlement 65/2012
Date d'enregistrement : le 28 mai 2012

Modification du R.M. 186/2003

1 *Le présent règlement modifie le Règlement sur les services d'accueil et d'urgence conjoints des offices désignés, R.M. 186/2003.*

2(1) *L'annexe est modifiée par abrogation de la rubrique intitulée « Churchill Child and Family Services ».*

2(2) *L'annexe est modifiée par substitution, à l'alinéa b) de la rubrique intitulée « Nisichawayasihk Cree Nation Family and Community Services », de ce qui suit :*

b) Services à l'enfant et à la famille de Winnipeg, des régions rurales et du Nord dans la ville de Churchill;

Coming into force

**3 This regulation comes into force on
May 30, 2012.**

Entrée en vigueur

**3 Le présent règlement entre en vigueur
le 30 mai 2012.**

May 28, 2012
28 mai 2012

**Minister of Family Services and Labour/
La ministre des Services à la famille et du Travail,**

Jennifer Howard

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba